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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak ,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012.

évi XXXVI. törvény 42 . (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kíváno k

intézni az emberi erőforrás miniszteréhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium

irányítójához

„Miért viselheti a Szegedi Tudományegyetem egyik gyakorlógimnáziuma ma is egy

kommunista rendőrgyilkos nevét? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Rákosi Mátyás és Kádár János diktatúrája által egyaránt piedesztálra emelt Ságvár i

Endrét mára méltán feledte el a létező szocializmus évtizedeiben gazdasági és szellem i

értelemben is kivéreztetett nemzet, a Szegedi Tudományegyetem egyik gyakorlógimnáziuma

azonban mégis máig kénytelen viselni az egykori kommunista rend őrgyilkos nevét.

A nemzeti felsőoktatásról szóló 2011 . évi CCIV. törvény 2014. július 24-én életbe

lépett módosítása nyomán a jogszabály 14 . §-a a (3a) bekezdéssel egészült ki . Ez kimondja ,

hogy az állami felsőoktatási intézmény által fenntartott köznevelési intézmények nevének

megállapításáról az oktatásért felelős miniszter a nemzeti köznevelésrő l szóló 2011 . évi CXC .

törvény szerint dönt .



Határozott meggyőződésem, hogy Önnek haladéktalanul intézkednie kellene annak

érdekében, hogy az érintett intézménynél névváltoztatás történjék! Annál is inkább íg y

gondolom ezt, mivel a kormány fontosnak tartotta, hogy közterültek ne viselhessék a

diktatúrákhoz kapcsolódó személyek nevét, logikusnak látszik, hogy mindez a

közintézményekre is vonatkozzék .

A fentiek alapján kérdezem tehát Miniszter Urat :

Egyetért-e ön azzal, hogy a Szegedi Tudományegyetem egyik gyakorlógimnázium a

egy kommunista rendőrgyilkos nevét legyen kénytelen viselni, az ott tanul ó

diákokban pedig már csak az iskolai közösségélmény miatt is pozitív kép

alakulhasson ki Ságvári Endréró7?

Ha igen, akkor ezt összeegyeztethetőnek tartja-e a kommunista utcanevek

megváltoztatásának kormány által elindított kampányával ?

Jól értelmezem-e a hivatkozott törvényt, miszerint egyedül az oktatásért felelős

miniszternek, azaz Önnek áll jogában Ságvári Endre Gimnázium nevét

megváltoztatni ?

Amennyiben igen, kíván-e élni e jogával? Mikor, mire kívánja átnevezni a szóba n

forgó köznevelési intézményt? Fog-e ez ügyben egyeztetni az intézmény vezetésével ,

az ott dolgozókkal és a tanulókkal ?

Amennyiben nem kíván ez ügyben intézkedést tenni, úgy mivel magyarázza a

jelenlegi állapot fenntartásának helyességét ?

Budapest, 2015 . január 28 .

Szávay István

Országgyűlési képviselő
Jobbik Magyarországért Mozgalom
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